



Furen International School
辅仁国际学校

Date: 10 June 2021

To All Parents of Students Returning from China to Singapore

Furen International School (FIS) would like to advise students not to return-travel to Singapore via Guangzhou Baiyun International Airport for the time being. All students who have returned home for the holidays are requested to fly internationally via another airport when returning to Singapore.

Currently, students who fly via Guangzhou will need to do 7 days of hotel based quarantine upon arrival in Singapore which will create disruption to the start of the new term.

To note, as the situation remains fluid, the latest border measures will be adjusted and updated at the ICA website. Returning students will be subjected to the prevailing border measures upon entry.

Singapore has implemented an excellent vaccination roll-out across the population and cases of the virus are falling. The Tracking and Tracing management of the disease has also been an effective programme. At FIS, student welfare is a top priority and we will continue to safeguard their health and wellbeing during their time with us, as well as minimizing the impact of Covid on the safe-running of our school.

Thank you in advance for acceding to our request for your child to return to Singapore via another airport, other than Guangzhou Airport, to kindly make other flight travel arrangements if necessary.

Yours Faithfully

Mr. Marcus Clayton
Vice Principal, Head of Student Affairs



Furen International School
辅仁国际学校

至所有即将从中国返回新加坡的学生家长：

鉴于目前广州的疫情情况和新加坡最新的入境政策，辅仁国际学校建议所有回国度假的学生暂时不要经由广州白云国际机场返回新加坡，**请从中国广东省以外的其他国际机场出发，返回新加坡。如有必要，请安排其他航班。**

目前，经广州白云国际机场返回的学生在抵达新加坡后，必须在酒店进行为期 7 天的隔离。这将对新学期开学造成一定影响。另外，由于目前中国的疫情局势尚不稳定，新加坡的边境管制措施会实时更新，最新的出入境政策请以新加坡移民与关卡局网站的公告为准。

在新加坡，疫苗接种已在全国人口中稳步推行，学生也已开始逐步接受疫苗接种以提高抵抗病毒的能力。新加坡的新冠病例在迅速下降中，目前社会状态良好。

在辅仁，学生的健康与安全一直是我们的首要考量。我们已经在校园及学生公寓内做了全方位的清洁与病毒预防措施，将感染病毒的几率降到最低。同时，我们也及时地提高了学校的数字化能力，保障学生的学习不受到外界环境的干扰。

由衷的感谢您的理解与配合。

Mr. Marcus Clayton
辅仁国际学校副校长
学生事务主管

2021 年 6 月 9 日